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Από το υπ’ αριθ. 25/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 652/2000 

Περίληψη 
Έκδοση ψηφίσματος σχετικά με την τιμωρία της 
Π.Α.Ε ΒΕΡΟΙΑ για επεισόδια που έλαβαν χώρα 
στον πρόσφατο ποδοσφαιρικό της αγώνα. 

 
       Σήμερα 18 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης M. Σουμελίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Β. Γιαννουλάκης  
6. K. Aσλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Κ.  Βαφείδης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 652/2000 

απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Γκαβαϊσές. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 653/2000 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 654/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Π. Αγαθαγγελίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  671/2000  απόφασης 

14. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
15. Π. Πιτούλιας 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 
20. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κόλβατζης, Χ. Γεωργιάδης. 

  21. Ε. Λευκοπούλου 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Κουκουρδής 
25. Γ. Μανακούλης 
26. Π. Αγαθαγγελίδης 
 



 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο 
ότι  
 Δήμαρχος : Προτείνω την έκδοση ενός ψηφίσματος, που έχει ως εξής:  

ΨΗΦΙΣΜΑ 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας, θεωρεί ότι η κατάσταση στο Ποδόσφαιρο 
μετά από όσα επισημάνθηκαν και από τη Βουλή των Ελλήνων, έχει φτάσει στα 
έσχατα όρια. Για το λόγο αυτό στηρίζει την προσπάθεια εξυγίανσης του 
Ποδοσφαίρου που έχει αρχίσει η Βουλή των Ελλήνων, η Κυβέρνηση και ο 
Υφυπουργός Αθλητισμού κ. Γ. Φλωρίδης καλυπτόμενο απολύτως από το Ψήφισμα 
του 19ου Συνεδρίου της ΤΕΔΚ Ν. Ημαθίας. 

- Είναι πεπεισμένο ότι η Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑ, επειδή δεν είναι ευχάριστη στην 
υφιστάμενη ποδοσφαιρική ηγεσία, τα τελευταία χρόνια έχει μπει στο 
στόχαστρο τους, με αποτέλεσμα, κάθε χρόνο να υποβιβάζεται μία κατηγορία. 

- Εκφράζει τον αποτροπιασμό του για τα επεισόδια που έλαβαν χώρα στον 
πρόσφατο ποδοσφαιρικό αγώνα της ΒΕΡΟΙΑΣ, όπως και σε οποιονδήποτε 
ποδοσφαιρικό αγώνα, οποιασδήποτε Κατηγορίας, σε ολόκληρη την Χώρα. 

- Εκτιμά όμως, ότι η τελευταία εξοντωτική τιμωρία της ΒΕΡΟΙΑΣ, όπως και η 
διαιτησία του παραπάνω αγώνα, δεν είναι άμοιρη της «δυσμένειας» που έχει 
περιπέσει η Ομάδα. 

 
Για τους λόγους αυτούς 

 
Ζ Η Τ Α 
 

- Να προχωρήσει άμεσα η κάθαρση με την εφαρμογή των Ψηφισμένων από τη 
Βουλή Νόμων. 

- Να θεσπιστεί Νομοθετικό Πλαίσιο που θα θωρακίσει το Ποδόσφαιρο από 
παρόμοια φαινόμενα. 

- Να επανεξετασθεί η υπόθεση της ΒΕΡΟΙΑΣ, μετά την αλλαγή της 
υφιστάμενης ποδοσφαιρικής ηγεσίας, προκειμένου να εφαρμοσθεί το Δίκαιο 
με την ελάττωση της ποινής στα κατώτατα όρια, και να μην ευοδωθούν τα 
σχέδια εξόντωσης της Ομάδας. 

Λαζός Γ. , εκπρόσωπος ΠΑΕ Βέροιας: Είναι ευτυχής συγκυρία που ήρθε ο κ. 
Φλωρίδης σήμερα όπου η ΠΑΕ  Βέροια έχει αυτό το πρόβλημα. 

Το να συζητήσετε σήμερα , το πρόβλημα της ΠΑΕ Βέροια είναι μια καλή στιγμή 
του Δ.Σ. Εκ  μέρους της ΠΑΕ σας ευχαριστώ, γιατί μας προλάβατε σε κάτι που θα 
θέλαμε να κάνουμε με όλους τους φορείς. 

 Θα συζητηθεί η έφεση του συλλόγου για την απόφαση αυτή και είχαμε σκοπό 
σαν σύλλογος, να πάμε στο εφετείο της ΕΠΑΕ και να ζητήσουμε τη μείωση της 
ποινής, προσκομίζοντας απ΄ όλους τους φορείς της πόλης τη σύμφωνη γνώμη τους. 
Αυτό το ψήφισμα είναι η μεγαλύτερη βοήθεια γι΄ εμάς. 

Σας ευχαριστούμε γι΄ αυτό . Θα ήθελα να κάνω μια παρέμβαση στο ψήφισμα. Το 
1ο σημείο, του ψηφίσματος, να πάει στο τέλος και να αρχίζει το ψήφισμα με το 2ο 
σημείο, για να φανεί ότι το Δ.Σ. είναι υπέρ του συλλόγου. 

Αγαθαγγελίδης : Δεν το ψηφίζω . Μερικά αυτονόητα πράγματα, δεν μπορούν να 
ειπωθούν δημόσια. Το πρώτο που μπορούμε να επισημάνουμε είναι ότι υπάρχει 
αθλιότητα στο Ελληνικό Ποδόσφαιρο. Λίγοι είναι αυτοί που λένε δημόσια τι φταίει. 
Φταίει ο επαγγελματισμός στο ποδόσφαιρο; 



Έχουν μετατραπεί οι ΠΑΕ, σε επιχειρήσεις με τεράστια κέρδη, χωρίς να 
ελέγχονται. Τώρα παραξενευόμαστε για τις συνέπειες αυτής της κατάστασης. 

Θα το ψηφίσω το ψήφισμα, μόνο αν καταργηθεί ο επαγγελματισμός και η 
μετατροπή των ΠΑΕ σε ιδιωτικές επιχειρήσεις, οι οποίες ο μοναδικός σκοπός τους 
είναι να μεγιστοποιήσουν τα κέρδη τους. Και από εκεί και πέρα να δοθεί έμπρακτα 
στήριξη από μαζικό λαϊκό αθλητισμό για να έχει η νεολαία προτάσεις και 
εναλλακτικές λύσεις για τη ζωή και το μέλλον της.  

Σκουμπόπουλος : Να ακουστεί η εξοντωτική ποινή της ομάδας. Είναι πολύ 
μεγάλη. Μηδενίστηκε στον αγώνα, της αφαιρέθηκαν 3 βαθμοί, την στέλνουν 5 
αγωνιστικές σε άλλες πόλεις, αλλά κυρίως την απαγορεύουν 15 ημερολογιακές μέρες 
να αγωνιστεί. Η ομάδα αυτή παλιότερα δόξασε τη Βέροια. 

Πρέπει να συμφωνήσουμε για το ψήφισμα που  ανακοίνωσε ο Δήμαρχος, με δύο 
παρατηρήσεις : 1) Η συμπεριφορά της διαιτησίας ήταν απαράδεκτη. Να μπουν στα 
έκτροπα, ότι προκλήθηκαν από τους διαιτητές 2) Να υπάρχει συμπαράσταση στην 
ομάδα της Βέροιας είτε αλλάξει η ηγεσία είτε όχι. 

Ουρσουζίδης : Υπήρξε κατάφορη αδικία της ομάδας από το υφιστάμενο 
ποδοσφαιρικό κατεστημένο, με συνέπεια να υπάρξουν αντιδράσεις από ομάδα 
παραγόντων. Δεν ήταν ανώνυμοι φίλαθλοι, αλλά συγκεκριμένοι άνθρωποι. Συμφωνώ 
ότι δεν πρέπει να καταδικαστεί η ομάδα, επειδή κάποιοι αντέδρασαν μ΄ αυτόν τον 
τρόπο. 

 Άρα λοιπόν προκειμένου να συμφωνήσω, θα πρέπει η ίδια η ΠΑΕ, να 
κατονομάσει στους πολίτες της πόλης, τους ανθρώπους αυτούς που συμπεριφέρθηκαν 
μ΄ αυτόν τον τρόπο και να τους τιμωρήσει, έτσι ώστε να μπορούμε κι εμείς αξιόπιστα, 
απέναντι στον αθλητικό δικαστή, να ζητήσουμε την επιεικέστερη αντιμετώπιση της 
ομάδας. Δεν είναι δυνατόν κάποιοι να καταστρέψουν μια ολόκληρη ομάδα, επειδή 
ορισμένοι είχαν μια συγκεκριμένη συμπεριφορά. 

Πουλασουχίδης : Δεν έχει σημασία ποιοι ήταν αυτοί που συμμετείχαν στα 
επεισόδια αλλά ότι βαρύνει την ΠΑΕ η συμμετοχή τους στα επεισόδια. 
 Να συμπαρασταθούμε στη Βέροια εν όψη της εκδίκασης της έφεσης. Ναι στη 
ποινή, αλλά να μην είναι εξοντωτική.     
 Να καταδικάσουμε τα επεισόδια, αλλά να τονίσουμε ότι υπάρχουν σ΄ αυτά 
ηθικοί αυτουργοί, οι οποίοι αν και τιμωρούνται, σύντομα θα επανέλθουν και θα 
κάνουν τα ίδια. Η έκθεση του παρατηρητή δείχνει την ευθύνη των διαιτητών και θα 
πρέπει η ποινή να είναι επιεικής, εξαιτίας αυτού του γεγονότος. 
 Χαμαλής : Καταδικάζω τους διαιτητές και τη συμπεριφορά των επεισοδίων. 
 Γεωργιάδης  Χρ. : Ο Μητρόπουλος έριξε την ποινή. Να αναφερθεί το όνομά 
του. 
 Πρόεδρος : Ζητάω την προσθήκη μίας παραγράφου που έχω διατυπώσει, για 
να δουν την ποινή ισόνομα. 
 Δήμαρχος : Το ψήφισμα περιλαμβάνει : 1) Αναφορά στο γενικό φαινόμενο 2) 
Συστηματική η προσπάθεια αυτού που γίνεται εδώ και 4 χρόνια εις βάρος της 
Βέροιας 3) Καταδίκη επεισοδίων. 
 Να μπει η τελευταία εξοντωτική τιμωρία της Βέροιας, όπως είπε ο κ. 
Σκουμπόπουλος. 
 Το υπουργείο αθλητισμού περιμένει την έκδοση της απόφασης του εφετείου, 
για την έκπτωση του Μητρόπουλου . Εάν υπάρχει η δυνατότητα, να εξεταστεί εκεί, 
άλλως να ζητήσουμε την κατώτατη προβλεπόμενη από τους κανονισμούς ποινή. 
Θέλω να προστατεύσω το σώμα από την αναφορά του ονόματος. 
 Πρόεδρος : Κε Αγαθαγγελίδη, καλύπτεστε από την αναφορά όπως είναι; ή 
επιμένετε; 



 Αγαθαγγελίδης : Απέχω της ψηφοφορίας. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις απόψεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του 
παρόντος θέματος. 
3.- Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος για την τιμωρία της Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑ για τα 
επεισόδια που έλαβαν χώρα στον πρόσφατο ποδοσφαιρικό της αγώνα. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας, θεωρεί ότι η κατάσταση στο Ποδόσφαιρο 
μετά από όσα επισημάνθηκαν και από τη Βουλή των Ελλήνων, έχει φτάσει στα 
έσχατα όρια. Για το λόγο αυτό στηρίζει την προσπάθεια εξυγίανσης του 
Ποδοσφαίρου που έχει αρχίσει η Βουλή των Ελλήνων, η Κυβέρνηση και ο 
Υφυπουργός Αθλητισμού κ. Γ. Φλωρίδης καλυπτόμενο απολύτως από το Ψήφισμα 
του 19ου Συνεδρίου της ΤΕΔΚ Ν. Ημαθίας. 

- Είναι πεπεισμένο ότι η Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑ, επειδή δεν είναι ευχάριστη στην 
υφιστάμενη ποδοσφαιρική ηγεσία, τα τελευταία χρόνια έχει μπει στο 
στόχαστρο τους, με αποτέλεσμα, κάθε χρόνο να υποβιβάζεται μία κατηγορία. 

- Εκφράζει τον αποτροπιασμό του για τα επεισόδια που έλαβαν χώρα στον 
πρόσφατο ποδοσφαιρικό αγώνα της ΒΕΡΟΙΑΣ, όπως και σε οποιονδήποτε 
ποδοσφαιρικό αγώνα, οποιασδήποτε Κατηγορίας, σε ολόκληρη την Χώρα. 

- Εκτιμά όμως, ότι η τελευταία εξοντωτική τιμωρία της ΒΕΡΟΙΑΣ, όπως και η 
διαιτησία του παραπάνω αγώνα, δεν είναι άμοιρη της «δυσμένειας» που έχει 
περιπέσει η Ομάδα. 

 
Για τους λόγους αυτούς 

 
Ζ Η Τ Α 
 

- Να προχωρήσει άμεσα η κάθαρση με την εφαρμογή των Ψηφισμένων από τη 
Βουλή Νόμων. 

- Να θεσπιστεί Νομοθετικό Πλαίσιο που θα θωρακίσει το Ποδόσφαιρο από 
παρόμοια φαινόμενα. 

- Να επανεξετασθεί η υπόθεση της ΒΕΡΟΙΑΣ, μετά την αλλαγή της 
υφιστάμενης ποδοσφαιρικής ηγεσίας, προκειμένου να εφαρμοσθεί το Δίκαιο 
με την ελάττωση της ποινής στα κατώτατα όρια, και να μην ευοδωθούν τα 
σχέδια εξόντωσης της Ομάδας. 

 Γ) Το παραπάνω ψήφισμα να κοινοποιηθεί ως εξής: 
1. Υφυπουργείο Αθλητισμού – Γρ. Υφυπουργού 
2. Ε.Π.Α.Ε. 
3. Ε.Π.Ο. 
4. Κεντρική Επιτροπή Διαιτησίας Ε.Π.Ο. 
5. Επιτροπή Διαιτησίας Ε.Δ./Ε.Π.Α.Ε. 



ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το υπ’ αριθ. 25/2000 πρακτικό συνεδρίασης 

Του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας 
 
 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με την αρ. 652/2000 απόφασή του 
Αποφάσισε Ομόφωνα: 

 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας, θεωρεί ότι η κατάσταση στο 
Ποδόσφαιρο μετά από όσα επισημάνθηκαν και από τη Βουλή των Ελλήνων, έχει 
φτάσει στα έσχατα όρια. Για το λόγο αυτό στηρίζει την προσπάθεια εξυγίανσης 
του Ποδοσφαίρου που έχει αρχίσει η Βουλή των Ελλήνων, η Κυβέρνηση και ο 
Υφυπουργός Αθλητισμού κ. Γ. Φλωρίδης καλυπτόμενο απολύτως από το 
Ψήφισμα του 19ου Συνεδρίου της ΤΕΔΚ Ν. Ημαθίας. 

- Είναι πεπεισμένο ότι η Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑ, επειδή δεν είναι ευχάριστη στην 
υφιστάμενη ποδοσφαιρική ηγεσία, τα τελευταία χρόνια έχει μπει στο 
στόχαστρο τους, με αποτέλεσμα, κάθε χρόνο να υποβιβάζεται μία 
κατηγορία. 

- Εκφράζει τον αποτροπιασμό του για τα επεισόδια που έλαβαν χώρα στον 
πρόσφατο ποδοσφαιρικό αγώνα της ΒΕΡΟΙΑΣ, όπως και σε 
οποιονδήποτε ποδοσφαιρικό αγώνα, οποιασδήποτε Κατηγορίας, σε 
ολόκληρη την Χώρα. 

- Εκτιμά όμως, ότι η τελευταία εξοντωτική τιμωρία της ΒΕΡΟΙΑΣ, όπως 
και η διαιτησία του παραπάνω αγώνα, δεν είναι άμοιρη της «δυσμένειας» 
που έχει περιπέσει η Ομάδα. 

 
Για τους λόγους αυτούς 

 
Ζ Η Τ Α 
 

- Να προχωρήσει άμεσα η κάθαρση με την εφαρμογή των Ψηφισμένων από 
τη Βουλή Νόμων. 

- Να θεσπιστεί Νομοθετικό Πλαίσιο που θα θωρακίσει το Ποδόσφαιρο από 
παρόμοια φαινόμενα. 

- Να επανεξετασθεί η υπόθεση της ΒΕΡΟΙΑΣ, μετά την αλλαγή της 
υφιστάμενης ποδοσφαιρικής ηγεσίας, προκειμένου να εφαρμοσθεί το 
Δίκαιο με την ελάττωση της ποινής στα κατώτατα όρια, και να μην 
ευοδωθούν τα σχέδια εξόντωσης της Ομάδας. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   652 / 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Βαφείδης Γ.  Μανακούλης 
 Γ. Ουρσουζίδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 25 -1-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


